

Μνήμων

Τόμ. 34 (2015)

ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΜΕΛΕΤΗΣ ΝΕΟΥ ΕΛΛΗΝΙΣΜΟΥ

ΜΝΗΜΩΝ



ΜΕΛΕΤΕΣ

ΜΑΡΙΝΟΣ ΣΑΡΗΓΙΑΝΝΗΣ, Μια πλαστή πηγή για τις σφαγές του 1821 στη Θεσσαλονίκη: ο «Χαϊρουλλάχ Εφέντης» του Αβράαμ Ν. Παπάζογλου ►
 ΧΡΗΣΤΟΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ, Βενεζελισμός και εθνικό παρόδιον: το έργο της Κεντρικής Επιτροπής Εκατονταετηρίδας (1928-1933) ►
 ΒΑΣΙΛΗΣ Α. ΜΠΟΥΓΙΑΤΖΗΣ, Ένας ξένος εναντίον φιλελευθερισμού και κομμουνισμού: ο Παναγιώτης Κανελλόπουλος στο Αρχαίον της Φιλοσοφίας και Θεωρίας των Επιστημών ►
 ΣΠΥΡΟΣ ΔΗΜΑΝΟΠΟΥΛΟΣ, Αστικός γόρος, κοινωνικά υποκείμενα και τουριστική ανάπτυξη. Η περίπτωση του Ηρακλείου, 1945-1960 ►
 ΑΚΗΣ ΠΑΛΑΙΟΛΟΓΟΣ, Οι τεχνολογικές αλλαγές στην παραγωγή εφημερίδων και ο αντίκτυπός τους στους εργάτες Τύπου. Η περίπτωση της Πάτρας μετά τον Β Παγκόσμιο Πόλεμο ►
 ΔΕΣΠΟΙΝΑ ΙΩΣΙΦΙ, Ψυχής φάρμακα και ψυχής ιατρεία: βιβλία και βιβλιοθήκες στην ελληνορωμαϊκή αρχαιότητα

ΠΡΟΣΕΓΓΙΣΕΙΣ

ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ Ε. ΣΚΑΛΑΒΕΝΤΗΣ, Η θύρα του Εθνικού Ιδρύματος Ερευνών (1958) και το δίλημμα: η ελληνική έρευνα μοχλός της εγχώριας ανάπτυξης ή συμβολή στο διεθνές μέτωπο της επιστήμης ►
 Νεοελληνική εικονιστική προσωπογραφία. 12.000 προσωπογραφίες στο διαδίκτυο

ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΗ ΤΟΥ ΤΟΜΟΥ ΤΥΠΟΓΡΑΦΙΑ ΚΑΙ ΤΥΠΟΓΡΑΦΟΙ

ΜΑΡΙΑΖΑ ΜΗΤΣΟΥ, Ο Χρίστος Μανουσαρίδης και η σκεπή της «διανοητικής κινήσεως» ►
 ΠΟΙΗ ΠΟΛΕΜΗ, Τυπογραφικές ανθρωποτυπογραφίες ►
 ΓΙΩΡΓΟΣ ΜΑΤΘΙΟΠΟΥΛΟΣ, Μια νέα αναλυτική και ερμηνευτική θεώρηση των απαρχών της ελληνικής τυπογραφίας

ΒΙΒΛΙΟΚΡΙΣΙΕΣ

Ελένη Φεσσά-Ερμανουήλ, Σπυρίδων Γ. Πουμαίδης, Έλλη Λεμονίδου, Άννα Καρακατσούλη, Κατερίνα Μπρέγκωνα, Σταυρούλα Α. Βεργάρου, Παναγιώτης Ζεστανάκης, Χρήστος Λούιος, Κώστας Γαργανάκης, Τζελένα Χαριλάου

34

ΑΘΗΝΑ 2015

ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

mnimon mnimon

doi: [10.12681/mnimon.10182](https://doi.org/10.12681/mnimon.10182)

Copyright © 2016, Μνήμων



Άδεια χρήσης [Creative Commons Attribution-NonCommercial-ShareAlike 4.0](https://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/4.0/).

Βιβλιογραφική αναφορά:

mnimon, mnimon. (2016). ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ. *Μνήμων*, 34, 349–350. <https://doi.org/10.12681/mnimon.10182>

CONTENTS

Articles

- Marinos Sariyannis, *A Forged Source for the 1821 Massacres in Thessaloniki: Avraam N. Papazoglou's "Hayrullah Efendi"* . . . 11-36
- Christos Triantafyllou, *Venizelism and the National Past: The Deeds of the Central Centennial Committee (1928-1933)* . . . 37-66
- Vassilios A. Bogiatzis, *A "Stranger" Against and Beyond Liberalism and Communism: the Intellectual Standpoint of Panayiotis Kanellopoulos in the Journal Archeion tis Philosophias kai Theorias ton Epistimon* [Archive of Philosophy and Theory of Science] 67-96
- Spiros Dimanopoulos, *Urban Spaces, Social Subjects and Tourism Development: the Case of the City of Heraklion, 1945-1960* 97-124
- Akis Palaiologos, *The Changes on Printing Technology of Newspapers and their Consequences on the Press Workers: the Case of Patras after World War II* 125-159
- Despina Iosif, *Healing the Soul: Books and Libraries in the Graeco-Roman World* 161-187

Approaches

- Triantafyllos E. Sklavenitis, *The Creation of the National Hellenic Research Foundation (1958) and the Dilemma: the Greek Research Engine of National Growth or a Contribution to the International Science?* 189-204
- Triantafyllos E. Sklavenitis, *Modern Greek Visual Prosopography. 12.000 Portraits on the Internet* 205-231
- Presentation of the Volume *Printing Houses and Typographers* by Marilisa Mitsou, Popi Polemi and Georges Matthiopoulos . . . 233-256
- Book Reviews 257-321
- Society for the Study of Modern Hellenism. Activities for the year 2015 323-328
- Index 329-348

TABLE DES MATIÈRES

Articles

- Marinos Sariyannis, *Une fausse source pour les massacres de 1821 à Salonique: "Hayrullah Efendi" d'Avraam N. Papazoglou* . . . 11-36
- Christos Triantafyllou, *Vénizélisme et passé national: l'œuvre du Comité Central pour le Centenaire (1928-1933)* 37-66
- Vassilios A. Bogiatzis, *Un "étranger" contre et au-delà du libéralisme et du communisme: Panayiotis Kanellopoulos dans la revue Archeion tis Philosophias kai Theorias ton Epistimon [Archive de Philosophie et de Théorie des Sciences]* 67-96
- Spiros Dimanopoulos, *Espace urbain, sujets sociaux et développement touristique: le cas de la ville d'Héraklion, 1945-1960* . . . 97-124
- Akis Palaiologos, *Les changements technologiques dans la production de journaux et leur impact sur les travailleurs de la presse. Le cas de Patras après la Seconde Guerre Mondiale* 125-159
- Despina Iosif, *Médicaments et soins de l'âme: livres et bibliothèques dans l'antiquité gréco-romaine* 161-187

Approches

- Triantafyllos E. Sklavenitis, *La création de la Fondation Nationale de la Recherche Scientifique (1958) et le dilemme: la recherche grecque moteur de la croissance nationale ou contribution à la science internationale?* 189-204
- Triantafyllos E. Sklavenitis, *Prosopographie visuelle grecque moderne. 12.000 portraits sur l'internet* 205-231
- Présentation du volume *Imprimeries et imprimeurs*, par Marilisa Mitsou, Popi Polemi et Georges Matthiopoulos 233-256
- Comptes rendus 257-321
- Chronique de l'Association des Études Néohelléniques, 2015 . . . 323-328
- Index 329-348